
 

 

 
 

Ptuj, 23. oktober 2023 
 
 
 
Pobuda:  
Kot predsednik ČS Grajena v imenu občanov podajam pobudo in predlagam, da se pri 
gospodinjstvih, ki niso priključena na kanalizacijski sistem in prav tako plačujejo 
kanalščino izvaja rednejši odvoz greznične gošče, in sicer enkrat letno.  
 
Obrazložitev: Krajani ČS Grajena se številčno obračajo name s vprašanjem glede 
nezakonitega črpanja greznic in s tem povezanega smrada, onesnaževanjem okolja in pitne 
vode. Črpanje je še posebej intenzivno pred napovedjo dežja. Ker se je v zadnjih štirih 
letih v MO Ptuj na novo naredilo med 35 in 40 km kanalizacije, na katero je na novo 
priključenih več kot 800 gospodinjstev je frekvenca odvažanja sedaj lahko večja. Odvoz 
štirih kubičnih metrov enkrat na tri leta je za vsako gospodinjstvo veliko premalo. Odvoze 
bi bilo potrebno izvajati enkrat letno, saj bi tako preprečili črpanje greznic in zlivanje 
greznice po okolici v lastni režiji.  
 
Luka Žižek, mestni svetnik, svetniška skupina SD 
 
 
Pobuda: 
Podajam pobudo, da se uvede drugačen način ugotavljanja količin odpadkov, ki se lahko 
brezplačno odložijo na zbirnem centru CERO Gajke. 
 
Obrazložitev: 
Aktualni pravilnik o ravnanju z odpadki določa, da lahko posamezno gospodinjstvo v 
zbirnem centru CERO Gajke  brezplačno odda do 0,5 m3 določenih komunalnih 
odpadkov letno. Iz pobud občanov v zadnjem času je možno zaključiti, da prostorninska 
enota ne omogoča pravilnega in pravičnega ugotavljanja dejanskih količin, ki jih občani 
pripeljejo kot brezplačne količine in da trenutna ureditev dovoljuje špekulacije ter 
izigravanje sistema. Predlagamo, da se preuči in vzpostavi nov sistem prevzemanja 
brezplačnih odpadkov na zbirnem centru CERO Gajke in sicer tako, da se pripeljane 
odpadke tehta, teže odpadkov, ki se bodo prevzemale za občane brezplačno, pa se 
natančneje opredelijo že v pravilniku. 
 
 
Sonja Žibrat, mestna svetnica, svetniška skupina SD 
 
 
 
 
 



 
 
 
 


